
 
ЧЕРКАСЬКА ОБЛАСНА РАДА 

 

VII скликання 

 

ПРОТОКОЛ  

 

30.05.2019                                           м. Черкаси                                               № 13 

   

засідання постійної комісії обласної ради  

з питань охорони здоров’я  

 

Всього членів комісій   - 12 

На засіданні присутні   - 7 
 

ПРИСУТНІ: 

голова комісії Парамонов В.В. 

секретар комісії Сілко Л.А. 

 

Члени комісії Козак М.М., Павленко І.Ф., Похольчук Р.В., 

Уманець В.П., Федорук О.Л. 

 

ВІДСУТНІ члени комісії: Бачинська І.І., Баштан О.В., Бурсак О.В., 

Мельник І.М., Судакевич В.Г. 

 

На засідання комісії запрошені:  

 

Діхтярук  

Лілія Петрівна 

- директор Черкаської обласної наукової медичної 

бібліотеки 
 

Карманнік 

Роман Володимирович 
 

- директор Департаменту регіонального розвитку 

облдержадміністрації 

Клименко  

Іван Михайлович 
 

- директор КНП «Уманський центр служби крові» 

Уманської міської ради 

Ковальов  

Сергій Васильович 
 

- завідувач КП «Центральна районна аптека № 3» 

Кошова 

Лариса Миколаївна 
 

- заступник начальника управління охорони здоров'я 

Черкаської ОДА  

Левченко  

Петро Юрійович 
 

- головний лікар КЗ «Черкаський обласний центр 

профілактики та боротьби зі СНІДом» Черкаської 

обласної ради 

Ніколенко  

Валентина Максимівна 

- директор Черкаського обласного комунального 

підприємства «Фармація»  
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Петров  

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном виконавчого апарату 

Черкаської обласної ради 

Фесун 

Ігор Анатолійович 

- директор обласного центру екстреної медичної 

допомоги та медицини катастроф 

 

Порядок денний: 

1. Про розроблення Стратегії розвитку Черкаської області на період до 

2027 року та планів її реалізації  
Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

2. Про звіт за 2018 рік із проведення моніторингу виконання Плану 

реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018 – 2020 роки  
Карманнік 

Роман Володимирович 

- директор Департаменту регіонального 

розвитку Черкаської ОДА 

3. Про надання згоди на передачу з державної власності у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

транспортних засобів  
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

4. Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ "ЧЕРКАСЬКИЙ 

ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР ПРОФІЛАКТИКИ ТА БОРОТЬБИ ЗІ СНІДОМ" 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ  
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

5. Про реорганізацію ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ НАУКОВОЇ 

МЕДИЧНОЇ БІБЛІОТЕКИ  

Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

6. Про реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА 

"ЦЕНТРАЛЬНА РАЙОННА АПТЕКА № 3"  
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 

7. Про передачу виробів медичного призначення  
Петров 

Віталій Олександрович 

- начальник управління майном 

виконавчого апарату Черкаської 

обласної ради 
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8. Про хід виконання рішення обласної ради від  28.08.2015 № 42-5/VI 

«Про обласну Програму розвитку паліативної допомоги на 2015-2020 роки» (звіт 

за 2018 рік)  

Кошова 

Лариса Миколаївна 
 

- заступник начальника управління 

охорони здоров'я Черкаської ОДА  

9. Про хід виконання рішення обласної ради  від  16.10.2015 № 43-19/VI 

«Про регіональну Програму інформатизації сфери охорони здоров'я Черкаської 

області на 2015-2020 роки» (звіт за 2018 рік)  

Кошова 

Лариса Миколаївна 
 

- заступник начальника управління 

охорони здоров'я Черкаської ОДА  

10. Про хід виконання рішення обласної ради від 19.09.2014 № 34-5/VI 

«Про обласну програму «Надання медичної допомоги хворим нефрологічного 

профілю» на 2014-2017 роки», зі змінами від 22.12.2017 № 19-14/VII (звіт за 2018 

рік)  

Кошова 

Лариса Миколаївна 
 

- заступник начальника управління 

охорони здоров'я Черкаської ОДА  

11. Про хід виконання рішення обласної ради від 16.12.2016  № 10-1/VIІ 

«Про обласну цільову програму «Екстрена медична допомога Черкащини на 

2017-2020 роки» (звіт за 2018 рік)  

Кошова 

Лариса Миколаївна 
 

- заступник начальника управління 

охорони здоров'я Черкаської ОДА  

 
1. СЛУХАЛИ:  

Карманніка Р.В., який проінформував членів комісії про проект рішення 

«Про розроблення Стратегії розвитку Черкаської області на період до 2027 року 

та планів її реалізації». 

Доповідач повідомив, що метою прийняття проекту рішення є розроблення 

Стратегії розвитку Черкаської області на період до 2027 року та планів її 

реалізації. Розроблення вищезазначених стратегічних документів буде 

здійснюватись шляхом залучення зацікавлених суб’єктів регіонального 

розвитку, збору та опрацювання пропозицій від учасників робочої групи 

Черкаської обласної державної адміністрації з розроблення Стратегії та планів її 

реалізації до змісту та структури даних документів. 

Стратегія та плани її реалізації будуть спрямовані на комплексний 

соціально-економічний розвиток регіону, зокрема шляхом впровадження 

принципів смарт-спеціалізації – новітнього підходу, що передбачає визначення 

окремих стратегічних цілей та завдань щодо розвитку видів економічної 

діяльності, які мають інноваційний потенціал та сприяють трансформації 

секторів економіки в більш ефективні. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 
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ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про розроблення Стратегії 

розвитку Черкаської області на період до 2027 року та планів її реалізації» і 

рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 13/1 додається до протоколу. 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

2. СЛУХАЛИ: 

Карманніка Р.В., який проінформував членів комісії про проект рішення 

«Про звіт за 2018 рік із проведення моніторингу виконання Плану реалізації 

Стратегії розвитку Черкаської області на період 2018 – 2020 роки». 

Доповідач повідомив, що звіт підготовлений на основі інформаційних 

даних, статистичних та фінансових показників, наданих підрозділами 

Департаменту регіонального розвитку обласної державної адміністрації, а також 

співвиконавцями з числа структурних підрозділів обласної державної 

адміністрації, територіальних підрозділів центральних органів виконавчої влади 

в області, районних державних адміністрацій, виконавчих комітетів міських рад, 

об’єднаних територіальних громад, підприємств та установ, громадських 

організацій, наукових та культурних закладів. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

„За“ – 6,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

ВИРІШИЛИ:  

1. Взяти до відома звіт за 2018 рік із проведення моніторингу 

виконання Плану реалізації Стратегії розвитку Черкаської області на період 

2018–2020 роки. 

2. Підтримати проект рішення обласної ради «Про звіт за 2018 рік із 

проведення моніторингу виконання Плану реалізації Стратегії розвитку 

Черкаської області на період 2018 – 2020 роки» і рекомендувати розглянути 

питання на пленарному засіданні обласної ради 

 

Висновок № 13/2 додається до протоколу. 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

3. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який проінформував членів комісії про проект рішення 

обласної ради «Про надання згоди на передачу з державної власності у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області 

транспортних засобів». 

Доповідач повідомив, що до обласної ради звернулося управління охорони 

здоров’я Черкаської обласної державної адміністрації щодо прийняття 

транспортних засобів з балансу державної установи «Черкаський обласний 

лабораторний центр Міністерства охорони здоров’я України» у спільну 

власність територіальних громад сіл, селищ, міст Черкаської області на баланс 
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комунальної установи «Обласний центр екстреної медичної допомоги та 

медицини катастроф Черкаської обласної ради». 

Зазначені транспортні засоби, в кількості 21 одиниця, не 

використовуються лабораторним центром протягом п’яти років у зв’язку з 

дороговартісними витратами на утримання, страхування, ремонтні роботи, 

технічне обслуговування та експлуатацію, і кошти на його утримання відсутні. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про надання згоди на передачу 

з державної власності у спільну власність територіальних громад сіл, селищ, міст 

Черкаської області транспортних засобів» та рекомендувати розглянути питання 

на пленарному засіданні обласної ради. 

 

Висновок № 13/3 додається до протоколу. 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

4. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який ознайомив членів комісії з проектом рішення «Про 

реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ 

ЦЕНТР ПРОФІЛАКТИКИ ТА БОРОТЬБИ ЗІ СНІДОМ» ЧЕРКАСЬКОЇ 

ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

Доповідач зазначив, що проектом рішення передбачається реорганізація 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР 

ПРОФІЛАКТИКИ ТА БОРОТЬБИ ЗІ СНІДОМ» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ шляхом його перетворення у КОМУНАЛЬНЕ НЕКОМЕРЦІЙНЕ 

ПІДПРИЄМСТВО «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР ГРОМАДСЬКОГО 

ЗДОРОВ’Я ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ РАДИ». 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про реорганізацію 

КОМУНАЛЬНОГО ЗАКЛАДУ «ЧЕРКАСЬКИЙ ОБЛАСНИЙ ЦЕНТР 

ПРОФІЛАКТИКИ ТА БОРОТЬБИ ЗІ СНІДОМ» ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 

РАДИ» та рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні обласної 

ради. 

 

Висновок № 13/4 додається до протоколу. 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

5. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проектом рішення «Про 

реорганізацію ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ НАУКОВОЇ МЕДИЧНОЇ 

БІБЛІОТЕКИ» передбачається реорганізація ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ 
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НАУКОВОЇ МЕДИЧНОЇ БІБЛІОТЕКИ шляхом її приєднання до ЧЕРКАСЬКОЇ 

МЕДИЧНОЇ АКАДЕМІЇ.  

Текст проекту рішення з доповненням додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про реорганізацію 

ЧЕРКАСЬКОЇ ОБЛАСНОЇ НАУКОВОЇ МЕДИЧНОЇ БІБЛІОТЕКИ» з 

доповненням та рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 

 

Висновок № 13/5 додається до протоколу. 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

6. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проектом рішення «Про 

реорганізацію КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА «ЦЕНТРАЛЬНА 

РАЙОННА АПТЕКА № 3» передбачається реорганізація комунального 

підприємства шляхом його приєднання до ЧЕРКАСЬКОГО ОБЛАСНОГО 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА «ФАРМАЦІЯ». 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

підтримати проект рішення обласної ради «Про реорганізацію 

КОМУНАЛЬНОГО ПІДПРИЄМСТВА "ЦЕНТРАЛЬНА РАЙОННА 

АПТЕКА № 3» та рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 13/6 додається до протоколу. 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 
7. СЛУХАЛИ: 

Петрова В.О., який повідомив членам комісії, що проектом рішення «Про 

передачу виробів медичного призначення» передбачається передати з балансу 

комунального закладу «Черкаський обласний центр профілактики та боротьби зі 

СНІДом» Черкаської обласної ради на баланс комунального некомерційного 

підприємства «Уманський центр служби крові» Уманської міської ради тест-

системи імуноферментні для виявлення антитіл до вірусу імунодефіциту людини 

першого та другого типів у кількості 15 840 досліджень та тест-системи 

імуноферментні для виявлення поверхневого антигену вірусу гепатиту В 

(HBsAg) у кількості 4 224 дослідження. 

Текст проекту рішення додається до протоколу. 

 

 

 



7 

ВИРІШИЛИ:  

1. Підтримати надання дозволу на передачу тест-систем 

імуноферментних для виявлення антитіл до вірусу імунодефіциту людини 

першого та другого типів; тест-систем імуноферментних для виявлення 

поверхневого антигену вірусу гепатиту В (HBsAg), а також проект рішення 

обласної ради «Про передачу виробів медичного призначення». 

2. Рекомендувати розглянути питання на пленарному засіданні 

обласної ради. 
 

Висновок № 13/7 додається до протоколу. 
 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

8. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л.М., яка ознайомила членів комісії з інформацією про хід 

виконання обласної Програми розвитку паліативної допомоги на 2015-2020 роки 

у 2018 році. 

Доповідач повідомила, що в області діє Центр паліативної допомоги, 

створений з метою надання цілодобового кваліфікованого паліативного 

лікування і догляду, психологічної, соціальної і духовної підтримки пацієнтам та 

членам їхніх родин. Ліжковий фонд Центру складає 50 одиниць і частково 

забезпечений інвентарем по догляду за невиліковно хворими, апаратурою та її 

технічним супроводом. 

Текст звіту додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

взяти до відома інформацію про хід виконання обласної Програми 

розвитку паліативної допомоги на 2015-2020 роки у 2018 році та продовжити 

контроль за виконанням рішення обласної ради від 28.08.2015 № 42-5/VI «Про 

обласну Програму розвитку паліативної допомоги на 2015-2020 роки». 

 

Висновок № 13/8 додається до протоколу. 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

9. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л.М., яка ознайомила членів комісії з інформацією про хід 

виконання регіональної Програми інформатизації сфери охорони здоров'я 

Черкаської області на 2015-2020 роки у 2018 році. 

Текст звіту додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  

взяти до відома інформацію про хід виконання регіональної Програми 

інформатизації сфери охорони здоров'я Черкаської області на 2015-2020 роки у 

2018 році та продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 
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16.10.2015 № 43-19/VI «Про регіональну Програму інформатизації сфери 

охорони здоров'я Черкаської області на 2015-2020 роки». 

 

Висновок № 13/9 додається до протоколу. 

 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

10. СЛУХАЛИ:  

Кошову Л.М., яка ознайомила членів комісії з інформацією про хід 

виконання обласної програми «Надання медичної допомоги хворим 

нефрологічного профілю» на 2014-2017 роки», (зі змінами, внесеними 22.12.2017 

№ 19-14/VI), у 2018 році. 

Доповідач повідомила, що протягом 2018 року методом гемодіалізу та 

гемодіафільтрацією проліковано 273 пацієнта. На базі КНП «Черкаська обласна 

лікарня Черкаської обласної ради» створено обласний електронний реєстр даних 

щодо хворих, які перебувають на лікуванні замісною нирковою терапією. 

Протягом 2018 року закуплено матеріалів для гемодіалізу на суму 

50 718 842,0 грн. 

Текст звіту додається до протоколу. 
 

ВИРІШИЛИ:  

взяти до відома інформацію про хід виконання обласної програми 

«Надання медичної допомоги хворим нефрологічного профілю» на 2014-2017 

роки» (продовженої рішенням обласної ради до 2019 року) за 2018 рік та 

продовжити контроль за виконанням рішення обласної ради від 19.09.2014 № 34-

5/VI «Про обласну програму «Надання медичної допомоги хворим 

нефрологічного  профілю»  на 2014-2017 роки»,  зі  змінами  від 22.12.2017 

№ 19-14/VII». 
 

Висновок № 13/10 додається до протоколу. 
 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

11. СЛУХАЛИ: 

Кошову Л.М., яка ознайомила членів комісії з інформацією про хід 

виконання обласної цільової програми «Екстрена медична допомога Черкащини 

на 2017-2020 роки» у 2018 році. 

Доповідач повідомила, що всі станції швидкої медичної допомоги 

забезпечені інтернет-звязком, але мережа потребує розширення за рахунок 

підстанцій та пунктів базування. 
Текст звіту додається до протоколу. 

 

ВИРІШИЛИ:  
взяти до відома інформацію про хід виконання обласної цільової програми 

«Екстрена медична допомога Черкащини на 2017-2020 роки» у 2018 році  та 

продовжити  контроль  за  виконанням  рішення  обласної ради  від  
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16.12.2016 № 10-1/VIІ «Про обласну цільову програму «Екстрена медична 

допомога Черкащини на 2017-2020 роки». 
 

Висновок № 13/11 додається до протоколу. 
 

„За“ – 7,   „Проти“ – 0,   „Утрималися“ – 0,   „Не голосувало“ – 0. 

 

 

 

 

Голова постійної комісії                                                           В. Парамонов 
 

 

Секретар постійної комісії                                                       Л. Сілко 


